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Br. 0002.8.2022 

Protokół Nr XL/2022 

z Sesji Rady Powiatu Mławskiego 

odbytej w dniu 29 września 2022 roku 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie XL Sesji Rady Powiatu Mławskiego. 

 

Pani Barbara Stańczak – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

O godzinie 1200 otworzyła obrady XL Sesji Rady Powiatu Mławskiego, zwołanej na dzień  

29 września 2022 roku.  

Dodała, że nagranie obrad dzisiejszej Sesji jest udostępniane na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Mławie oraz na portalu ,,Codziennik Mławski”. 

Zapytała czy są uwagi do przesłanego porządku obrad? 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XL Sesji. 

2. Wręczenie nagród Starosty Mławskiego dla najlepszego maturzysty w 2022 r. 

3. Wręczenie Aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Wybór Sekretarza obrad.  

6. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu mławskiego oraz informacja                                 

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I-półrocze 2022 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Mławie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie określającym wysokość  

i szczegółowe warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego.   

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 

2022.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                    

i wykupu.  

13. Informacja z prac Zarządu Powiatu Mławskiego między sesjami. 

14. Wnioski, oświadczenia i pytania radnych. 

15. Informacja dotycząca pism, które wpłynęły do Rady Powiatu Mławskiego w okresie 

między sesjami. 

16. Zamknięcie obrad XL Sesji.              
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Ad. 2 

Wręczenie nagród Starosty Mławskiego dla najlepszego maturzysty w 2022 r. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że nagrody starosty w ramach programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów szkół ponadpodstawowych z terenu powiatu mławskiego otrzymują  najlepsi 

maturzyści. W tym roku byli to: 

Aleksandra Lubiejewska absolwentka I LO , Wiktoria Dumińska, absolwentka  II LO w ZS nr 

4, Igor Piskorz absolwent Technikum  nr 2 w ZS 2 , Marlena Grędzińska absolwentka 

Technikum nr  1 w ZS nr 1 i Mateusz Bartkowski, absolwent  Technikum  nr 3 w ZS nr 3.  

 

Nagrody dla najlepszych maturzystów wręczył Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski oraz 

Pani Barbara Stańczak- Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu. 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Przed wręczeniem listów gratulacyjnych przeczytał jeden z nich oraz serdecznie pogratulował 

maturzystom, życząc sukcesów. 

 

 

Ad. 3 

Wręczenie Aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia. 

Poinformowała, że w tym roku awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego 

otrzymało sześcioro pedagogów: Ewa Hołownia psycholog w Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Mławie, Marlena Komór nauczycielka w ZS nr 1, Michał Kowalski psycholog 

PPP,  Mateusz Konrad Szymański nauczyciel w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

Wychowawczym, Monika Wodowska  nauczycielka w SOSW, Anna Zembrzycka logopeda w 

PPP. 
 

Przy nadaniu stopnia nauczyciela mianowanego nauczyciele składają ślubowanie, o odczytanie 

treści ślubowania poprosiła Panią Krystynę Zając- Wicestarostę.  

 

Pani Krystyna Zając- Wicestarosta  

Odczytała treść ślubowania: „Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela, 

wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej, 

kształcić i wychowywać młode pokolenie w duchu umiłowania ojczyzny, tradycji narodowych, 

poszanowania Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej. Ślubowanie może być złożone z  

dodaniem słów: tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Każdy z mianowanych nauczycieli złożył ślubowanie słowami: ,,ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Podziękowała za złożenie ślubowania, pogratulowała oraz poprosiła o wręczenie Aktów 

mianowania poprosiła Pana Jerzego Rakowskiego- Starostę Mławskiego oraz Panią Barbarę 

Stańczak- Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu.   
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Ad. 4 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Barbara Stańczak – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Stwierdziła, że na stan liczbowy 19 radnych, na Sesji obecnych jest 16 radnych, wobec czego 

obrady Sesji są prawomocne. 

 

 

Ad. 5 

Wybór Sekretarza obrad.  

 

Pani Barbara Stańczak – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Zgłosiła kandydaturę radnej Pani Jolanty Karpińskiej na Sekretarza obrad. 

Pani Jolanta Karpińska wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Innych kandydatur nie było. 

 

Rada Powiatu Mławskiego wybrała Panią Jolantę Karpińską na Sekretarza obrad (14 głosów 

za, 1 wstrzymujący- w głosowaniu udział wzięło 15 radnych).   

 

 

Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu. 

 

Pani Barbara Stańczak – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Poinformowała, że radni nie zgłosili uwag do protokołu Nr XXXIX z Sesji Rady Powiatu.  

 

Rada Powiatu Mławskiego przyjęła protokół  Nr XXXIX Sesji Rady Powiatu (15 głosów za, - 

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych).   

 

 

Ad. 7 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu mławskiego oraz informacja  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I-półrocze 2022 roku. 

  

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo- Budżetowego 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wyraziła pozytywną opinię ws. informacji 

o przebiegu wykonania budżetu powiatu mławskiego oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej za I-półrocze 2022 roku. 

Na dzień 30.06.2022 r. planowane dochody ogółem ustalone zostały na poziomie 

111.402.658,22 zł  wykazując wzrost w stosunku do planu pierwotnego o 8,51%. Wykonanie 

dochodów  wyniosło  64.516.543,84 zł, co stanowi 57,91% planu na dzień 30.06.2022 r.  

Dochody bieżące (na plan według stanu na dzień  30.06.2022 r. – 90.988.184,28 zł)  

zrealizowano na poziomie  54.466.520,51 zł, co stanowi 59,86%, dochody majątkowe (plan 

według stanu na dzień 30.06.2022 r. – 20.414.473,94 zł.)  zrealizowano w  wysokości  

10.050.023,33  zł, co stanowi  49,23% planu.  
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Planowane wydatki ogółem na dzień 30.06.2022 r. zestawione na kwotę 135.887.262,07 zł 

wykazują  dynamikę rosnącą w stosunku do planu pierwotnego  o 14,80%. 

Za pierwsze półrocze 2022 r. wykonano wydatki ogółem na kwotę 44.246.803,87 zł, co 

stanowi 32,60% zestawionego planu po dokonanych zmianach.  

Wydatki bieżące planowane na poziomie 94.214.089,29 zł  zrealizowano w 45,46%, wydatki  

majątkowe, na plan 41.673.172,78 zł,  wykonano w  3,41%. 

   Na planowany deficyt powiatu  według stanu na dzień 30.06.2022 r. (różnica pomiędzy 

dochodami a wydatkami) w wysokości 24.484.603,85 zł powiat osiągnął nadwyżkę budżetową 

w wysokości 20.269.739,97 zł. 

Przychody ogółem po stronie wykonania na dzień 30.06.2022 r. wynoszą 21.910.027,34 zł i 

dotyczą wolnych środków w kwocie 8.476.000,00 zł na planowane – 6.401.665,72 zł, 

nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 3.797.592,21 zł na planowane – 2.391.000,00 zł i 

niewykorzystane środki pieniężne, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 UOFP z roku 2021 

w kwocie 9.636.435,13 zł na planowane – 9.636.435,13 zł.  

Po stronie rozchodów budżetu powiatu na planowaną kwotę 2.391.000,00 zł dokonano 

planowanych spłat rat kredytów (z nadwyżki z lat ubiegłych) w łącznej wysokości 

1.291.000,00 zł, co stanowi  53,99% realizacji planu.   

   Należności wymagalne powiatu z tytułu dostaw towarów i usług  na dzień  30.06.2022 r. 

wynoszą 125.434,29 zł  i wykazują wzrost o 14,38% w stosunku do  analogicznego okresu roku 

ubiegłego.  

Realizacja dochodów ogółem według stanu na 30.06.2022 r. stanowi 57,91% planu 

zestawionego na rok 2022 i  jest wyższa o 5,29% w stosunku do wykonanych dochodów 

analogicznego okresu roku ubiegłego.  

Realizacja dochodów na zadania z zakresu administracji rządowej stanowi 62,82% i w stosunku 

do  analogicznego okresu roku ubiegłego jest o 12,34%  wyższa. 

W poszczególnych działach osiągnięto różną realizację. W większości mamy do czynienia  

z realizacją dochodów w 50% i powyżej (dział 700,710, 750, 754, 755, 801, 851, 852, 853, 

855). Realizacja działu 010 dotycząca scalania gruntów oraz realizacja działu 752 dotycząca 

wydatków na obronę narodową odbędzie się w II półroczu 2022 r. 

Na dzień 30 czerwca w niżej wymienionych działach dochody wykazują mniejszą niż 50% a 

nawet zerową realizację. 

Realizacja wydatków ogółem według stanu na 30.06.2022 r. wynosi 32,56%, natomiast 

wydatków na zadania z zakresu administracji rządowej 55,46%. Realizacja wydatków 

budżetowych odbywała się na podstawie ustalonego miesięcznego harmonogramu wydatków 

na rok 2022.  Według planu harmonogram zakładał, że za I półrocze 2022 r. wydatki ogółem 

nie powinny być zrealizowane na kwotę wyższą niż kwota 71.240.563,24 zł. Realizacja ich na 

poziomie 44.246.803,87 zł, co stanowi 62,11% planu I półrocza i w większości świadczy o 

prawidłowym wykonywaniu budżetu wydatków przez poszczególne jednostki organizacyjne. 

W stosunku do analogicznego okresu roku ubiegłego jest o 11,38 punkty procentowe niższa. 

W strukturze wydatków planu rocznego (po dokonanych zmianach) planowane wydatki 

bieżące na poziomie 94.214.089,29 zł zrealizowano na kwotę 42.826.268,62 zł (45,46%) oraz 

planowane wydatki majątkowe w wysokości 41.673.172,78 zł. zrealizowano na kwotę 

1.420.535,25 zł (3,41%). 

  

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Poinformował, że inwestycja Pączkowo- Bielawy została już zakończona, w dwóch 

miejscowościach zostały położone nowe chodniki, wykonano odwodnienie. Kolejną wykonaną 

inwestycją jest ulica Nowowiejska w Mławie. Prace dotyczące montażu paneli 

fotowoltaicznych zostały zakończone i odebrane. Płatność została zrealizowana w 100%. 

Kwota w wys. 724 000 zł. została potrącona firmie wykonawczej.    
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Na inwestycję w Bolewie został wybrany wykonawca, umowa została podpisana.  

Inwestycja dot. przebudowy drogi Radzanów- Drzazga jest na etapie realizacji. W chwili 

obecnej trwają uszczelnienia mostu. Chodniki, zbiornik retencyjny, instalacje podziemne przy 

tej inwestycji zostały wykonane. Na części została wylana nawierzchnia asfaltowa. Czas 

rozliczenia tej inwestycji to 9 grudnia 2022 r. , natomiast wykonawca złożył do PZD w Mławie 

pisma o zwiększenie zapłaty za to zadanie.    

Na przyszły rok zostało przełożone wykonanie przebudowy ulicy Płockiej w Mławie ponieważ 

kosztorys opiewał na 7 600 000 zł. a firma STRABAG jako jedyna złożyła ofertę za kwotę 

14 700 000 zł. W porozumieniu z Ministerstwem inwestycja została ograniczona o 600 m ale 

nikt nie złożył oferty. Wraz z Burmistrzem Miasta Mława ustalono, że kolejny przetarg zostanie 

ogłoszony na początku roku 2023.     

Zadanie dotyczące przebudowy ul. Nowej w Mławie również zostało przesunięte na przyszły 

rok. Jest duże prawdopodobieństwo, że środki z rezerwy z Funduszu Dróg Samorządowych 

zostaną przyznane powiatowi, natomiast będą dużo za małe w stosunku do kosztorysów, które 

obecnie obowiązują.     

Inwestycja w Wyszynach została już oddana do użytku. Na zadanie realizowane w Dunaju  

(gm. Stupsk) powiat mławski otrzymał dofinansowanie z Funduszu Polski Ład. W tej chwili 

trwają prace nad skończeniem dokumentacji technicznej na tej inwestycji.    

Wykonanie instalacji centralnego ogrzewania w ZS Nr 4 w Mławie zostanie zrealizowane  

w przyszłym roku. Prace przy budowie hali sportowej przy ZS Nr 4  realizowane są zgodnie  

z planem. Koszt tej inwestycji to ok. 11 500 000 zł.      

Zadanie w Dozinach to odcinek ok. 2 km. Ofertę złożyła tylko jedna firma na kwotę 20 140 000 

zł. Gmina Szreńsk będzie partycypowała w kosztach tej inwestycji (1 025 000 zł.)   

  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mławie. 

 

Pani Beata Chocholska- Inspektor w Wydziale Edukacji i Zdrowia  

Poinformowała, że poprzedni wybór biegłego rewidenta nastąpił w 2020 r. Przez 2 lata badał 

on sprawozdanie finansowe SPZOZ w Mławie. Szpital podlega obowiązkowi badania 

sprawozdania finansowego, więc należy dokonać wyboru przynajmniej na kolejne 2 lata.   

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej  

Poinformował, że Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej wyraziła pozytywną opinię do 

projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie.   

  

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XL/289/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

wybór biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Mławie (15 głosów za-  

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie określającym wysokość i szczegółowe 

warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw nauczycieli. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że od 1 września 2022 r. weszły zmiany prawne dotyczące awansu 

zawodowego nauczycieli. Wprowadzenie tych zmian nakłada obowiązek wprowadzenia zmian 

w regulaminie określającym wysokość i szczegółowe warunki wypłacania dodatków. Zmiana 

dotyczy pojawienia się funkcji mentora, natomiast nie będzie funkcji opiekuna stażu. 

Proponowana wysokość dodatku stażowego dla mentora to 4% wynagrodzenia zasadniczego 

nauczyciela mianowanego z wyższym wykształceniem magisterskim i przygotowaniem 

pedagogicznym. Będzie jeszcze funkcjonował okres przejściowy do końca sierpnia 2027 r.  

W tym okresie nauczyciele, którzy są na ścieżce awansu zawodowego wg. starych zasad będą 

mieli jeszcze opiekuna stażu. Wprowadzone zmiany w Regulaminie podlegają uzgodnieniu ze 

związkami zawodowymi, których dokonano 21 września 2022 r.  

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki  wyraziła pozytywną opinię 

do projektu uchwały Rady Powiatu Mławskiego w przedmiotowej sprawie.   

 

Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Poinformowała, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.  

  

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XL/290/2022 w sprawie zmiany w Regulaminie 

określającym wysokość i szczegółowe warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycieli. (15 głosów za- w głosowaniu 

udział wzięło 15 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Mławskiego.   

 

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo- Budżetowego  

Poinformowała, że zgodnie z art. 229 ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte  

w budżecie powiatu doprowadza się do zgodności z wartościami przyjętymi w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej co najmniej w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot 

przychodów i rozchodów oraz kwot długu powiatu.  

Dokonuje się stosownych zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzając zmiany 

po stronie dochodów i wydatków budżetu.  

Wprowadzone zmiany zostały przedstawione w uzasadnieniu do projektu uchwały.    
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Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Poinformowała, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.  

  

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XL/291/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego.  (15 głosów za- w głosowaniu udział wzięło  

15 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Budżetowej Powiatu Mławskiego na rok 

2022.  

  

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo- Budżetowego  

Poinformowała, że budżet po stronie dochodów zmniejsza się o kwotę 6.567.109,11 zł  

i zwiększa się o kwotę 533.930,06 zł, w tym dochody bieżące zwiększają się o kwotę 

523.235,95 zł (per saldo), dochody majątkowe zmniejszają się o kwotę 6.556.415,00 zł. Budżet 

po stronie wydatków zwiększa się o kwotę 4.583.733,22 zł i zmniejsza się o kwotę 

14.431.030,26 zł (per saldo -9.847.297,04 zł), w tym wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 

522.115,25 zł (per saldo),wydatki majątkowe zmniejszają się o kwotę 10.369.412,29 zł (per 

saldo). 

Zmiany podyktowane są wnioskami przedstawionymi w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 

Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Poinformowała, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.  

  

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XL/292/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Mławskiego (15 głosów za- w głosowaniu udział wzięło  

15 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu.  

 

Pani Mariola Rostkowska- Z-ca Dyrektora Wydziału Finansowo- Budżetowego 

Poinformowała, że w związku z tym, iż w roku 2022 powiat chce zaciągnąć emisję obligacji 

jest inna procedura. Do tej pory Rada Powiatu podejmowała uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu a teraz będą obligacje. W tej chwili obligacje będą oparte na WIBOR 6M. WIBOR  

z 21 września 2022 r. wynosi 7,32 pp. Przy obligacjach półrocznych spłata odsetek jest co pół 

roku. Planowana spłata odsetek półroczna wyniesie ok. 190 000 zł., więc odsetki powinny być 

mniejsze niż przy kredycie. Powiat planuje wykup tych obligacji w latach 2030-2032. Obligacje 

zostaną wyemitowane w następujących seriach: 1) seria A22: 2000 obligacji o wartości  
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2 000 000 zł, 2) seria B22: 2.000 obligacji o wartości 2 000 000 zł, 3) seria C22: 490 obligacji 

o wartości 490.000 zł.  

Do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono przychody z emisji obligacji na rok 2023 

w wys. 5 176 028,50 zł. Nie wiadomo jakimi środkami będzie dysponował powiat w roku 2023, 

natomiast taką kwotę zaplanowano do wykupu z obligacji na lata 2027,2028,2029.  

Odsetki na I półrocze 2022 od zaciągniętych kredytów to kwota ok. 150 000 zł. czyli 22% 

realizacji planu, na III kwartał ok. 94 000 zł., natomiast na IV kwartał planowana kwota to ok. 

136 939 zł.  

 

Pani Jolanta Karpińska- Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Spraw Regulaminowych 

Poinformowała, że Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Spraw 

Regulaminowych pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.  

 

 

Rada Powiatu Mławskiego podjęła uchwałę Nr XL/293/2022 w sprawie emisji obligacji oraz 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. (15 głosów za- w głosowaniu udział wzięło  

15 radnych). 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad. 13 

Informacja z prac Zarządu Powiatu Mławskiego między sesjami. 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Poinformował, że w omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął 24 uchwały.     

Dodał, że Zarząd Powiatu zajmował się m.in. sprawą sprzedaży części działki będącej w 

zarządzie PZD w Mławie na poprawienie warunków zagospodarowania sąsiedniej 

nieruchomości. Zarząd wydał pozytywną opinię w tej kwestii.  

Zarząd Powiatu wyraził również zgodę na zawarcie przez Bursę Szkolną w Mławie umowy 

użyczenia części działki na rzecz Miasta Mława na czas nieoznaczony z przeznaczeniem na 

parking.   

 

Pan Tomasz Chodubski- Radny Powiatu Mławskiego 

Pan Starosta wspomniał, ze Miastu Mława zostanie użyczona część działki przy Bursie 

Szkolnej, ale tam są budynki, parkingi. Czy w tym miejscu będzie tylko zagospodarowanie 

czy tylko korzystanie z parkingu? Czy instytucje państwowe zlokalizowane przy  

ul. Krasińskiego np. przedszkole, szkoła nie zgłaszały się o użyczenie tej działki na parking? 

Poprosił o więcej informacji na temat wygaśnięcia trwałego zarządu przysługującego po ½ 

części ZS Nr 1 oraz ZS Nr 2 w Mławie oraz w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu 

Mławskiego w związku z wprowadzeniem nowego zadania dotyczącego przebudowy  

ul. Kościuszki.  

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że przy Bursie Szkolnej będzie wjazd i kilka miejsc parkingowych. W kwestii 

ul. Kościuszki nie chodzi o uzupełnianie projektów tylko o dokonanie drobnej inwestycji w 

celu przedłużenia decyzji pozwolenia na budowę.  

Na chwilę obecną nie można powiedzieć jaka będzie wielkość działki przy Bursie Szkolnej, 

ponieważ jest to etap wstępny. Użyczenie tej działki nie rodzi zobowiązania sprzedaży. Więcej 

informacji zostanie udzielonych w terminie późniejszym.  
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Pan Marek Kujawa- Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami.  

Dodał, że trwały zarząd działek przy ZS Nr 1 oraz Nr 2 w Mławie musiał być wygaszony, 

ponieważ należało przekazać w trwały zarząd grunty dla Powiatowego Centrum Opiekuńczo- 

Mieszkalnego.  

 

Pan Henryk Antczak- Radny Powiatu Mławskiego 

Stwierdził, że Komisja Rewizyjna odbyła jedno ze swoich posiedzeń w ZS Nr 4 w Mławie, 

gdzie zastanawiano się nad miejscami parkingowymi podczas budowy sali sportowej. Między 

ZS Nr 4 a Lelewelówką jest działka na sprzedaż. Czy zostały podjęte działania, żeby nabyć tą 

część działki na potrzeby tej szkoły? 

 

Pan Jerzy Rakowski- Starosta Mławski 

Odpowiedział, że do momentu kiedy nie zmieni się kategoria ulicy Warszawskiej to ciężko 

byłoby zrobić dodatkowy wjazd. Należałoby rozważyć poszerzenie wjazdu na teren szkoły. 

Na chwilę obecną nie były prowadzone rozmowy w tej sprawie.    

  

 

Ad. 14 

Wnioski, oświadczenia i pytania radnych. 

 

Pan Jan Salwa- Radny Powiatu Mławskiego 

Zwracając się do Pana Starosty poprosił o znalezienie czasu na spotkanie z jednym  

z mieszkańców w kwestii utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu.  

  

 

Ad. 15 

Informacja dotycząca pism, które wpłynęły do Rady Powiatu Mławskiego w okresie 

między sesjami. 

 

Pani Barbara Stańczak – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

Poinformowała, że w okresie między Sesjami do Rady Powiatu nie wpłynęło żadne pismo.  

  

 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad XL Sesji.              

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu- Pani Barbara 

Stańczak o godz. 1400 zamknęła XL Sesję Rady Powiatu Mławskiego.  

  

 

                                                                                        Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 

                                                                                                                  

                                                                                                        Barbara Stańczak   

 

 

Sporządziła: 

Adriana Pełkowska  

10.10.2022 r.  


